
Loftvindue i entre, der bliver etableret elektrisk åbning af vinduet. Arne undersøger 
om det kan lade sig gøre med det gamle vindue. 

Udendørslamper, vi afventer elektrikeren. 

5. Nyt fra kirkeværge. 

Der er kommet en liste over satser til vikarer, vi har godkendt organist satserne, 
men vender tilbage med kirkesanger vikarsatserie 

Hvis gravsteder skal nedlægges, skal der være skilt på i et helt år. Når skiltet er sat, 
er det vores pligt at renholde 

Kontaktpersoner og formænd er indkaldt til møde om at være kontaktperson 

Ny overenskomst på hele området træder i kraft april 2024 og i april 2025 og 
den bliver gennemgået på et senere tidspunkt. 

6. Nyt fra præsten 

Intet under dette punkt. 

7. Nyt fra kasserer. 

Der er kommet regning fra Hjerteblomst til "Niel båre" Fremadrettet aftales det i 
menighedsradet før der bestilles varer og gaver.  

8 Møder arrangementer.  

Grundet bedre plads blev det aftalt, at vi fremover bruger Sognehuset til alle vores 
arrangementer.  

Der serveres kransekage og champagne efter orgelkoncerten den 17 november.  

9 Eventuelt 

Organisten vi gerne have mere lys i kapellet Vi erindsti1let på fly loftslampe, 
organisten må komme med forslag som kan behandles på næste 
menighedsrådsmøde 

Der står en gammel grill bag ved Sognehuset og nogle gamle havestole. Det bliver 
bortskaffet. 

Beslutningsprotokol godkendt 

Næste møde den 31.10.2024. 
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